
29-06-2025  Αποτυχημένος και ευλογημένος 

• Η αγάπη του Θεού είναι εμπειρία και όχι διανοητική γνώση. 

• Για καθετί που κάνουμε στη ζωή μας, αυτό που έχει σημασία είναι το πού αναφερόμαστε 

και ποιος είναι ο λόγος για τον οποίο το κάνουμε. Αν δηλαδή ενεργούμε στο όνομα του Χριστού. 

• Όταν ενεργούμε στον όνομα του Χριστού και έχουμε την εμπειρία της αγάπης του Θεού, 

τότε είμαστε βαθιά ειρηνικοί και πραγματικά ελεύθεροι και δεν νιώθουμε αποτυχημένοι, 

περιφρονημένοι, αδικημένοι, πληγωμένοι. 

• Εκεί που βιώνουμε το πρόβλημά μας, το τραύμα μας, τον πόνο μας, εκεί φανερώνεται 

τέλεια η χάρη του Θεού. Έτσι προστατευόμαστε από την οίηση ότι τάχα κάτι καταφέραμε. 

• Ο μεγάλος μας πειρασμός είναι η φαντασίωση ότι κάτι είμαστε, ότι κάτι καταφέραμε και 

ότι δικαιούμαστε του παραδείσου και των δωρεών του Θεού. 

• Όταν αδειάσουμε από τη δική μας δύναμη, τότε φανερώνεται μέσα μας η δύναμη του 

Θεού. Όταν παραδινόμαστε στον Θεό, τότε γινόμαστε φορείς της χάρης Του. 

• Μόνο ο ταπεινωμένος από το προσωπικό του τραύμα άνθρωπος μπορεί να αποκτά 

γνωστικά όργανα, αισθήσεις πνευματικές και μπορεί να ακούει, να βλέπει, να αντιλαμβάνεται 

και να αναπαύει τους ανθρώπους. 

• Ο άνθρωπος που βιώνει την προσωπική του συντριβή αλλά εξακολουθεί να ελπίζει και να 

αναφέρεται στον Θεό, αυτός γίνεται η ελπίδα του κόσμου. 

• Μόνο αυτός που δεν έχει δική του ζωή και ζει τη ζωή του Θεού μπορεί να γίνει πηγή ζωής 

για τους άλλους ανθρώπους. 

• Ο αληθινός χριστιανός είναι ο ώριμος άνθρωπος. Είναι αυτός που πονά όλη την οικουμένη, 

γιατί προηγουμένως βίωσε τον πόνο της προσωπικής του κόλασης και της απουσίας του Θεού, 

ταυτόχρονα όμως γεύτηκε και τη χάρη του Θεού. 

• Να ζητούμε από τον Θεό να μας πάρει το πρόβλημα που μας βασανίζει, αλλά ταυτόχρονα 

να αφηνόμαστε στα "χέρια Του". 


